
P ROTOKÓŁ  NR   XXX/2021 

 

z posiedzenia XXX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 25 lutego 2021 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XXX/2021 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych – nieobecna Radna Bogumiła 

Lisowska 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXX/2021 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XXIX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w 

Barczewie; 

6) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Stowarzyszenie „Ocean“ w dniu  

17 grudnia 2020 roku; 

7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Klub Konfederacja Barczewo w dniu  

30 grudnia 2020 roku; 

8) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i przedszkoli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinasowania opłat za kształcenie 

nauczycieli w budżecie Gminy Barczewo w 2021 roku; 

10) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Barczewo na 2021 rok; 

11) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z o.o.  w 

Barczewie na lata 2021-2027 na terenie Gminy Barczewo; 

12) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 rok; 

13) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Łęgajny w latach 2021-2025“ 

14) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Województwu Warmińsko-Mazurskiemu; 

15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza 

Barczewa; 

16) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  

2021-2031; 

17) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

18) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

19) Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna;  

20) Przedstawienie raportu z realizacji celów „Strategii Rozwoju Gminy Barczewo na lata 2015-2025“ za 

rok 2020; 

21) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 



Barczewie za okres od 1 stycznia 2020r. do 31 grudnia 2020r. 

22) Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Barczewo za rok 2020; 

23) Sprawy różne i wolne wnioski; 

24)    Zamknięcie obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że w związku z sytuacją epidemiologiczną prosi o zadawanie 

konstruktywnych pytań aby sesja nie trwała zbyt długo; 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XXIX/2021 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXIX/2021 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania  

w załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęła do Rady Miejskiej skarga na Dyrektora Miejskiego 

Zespołu Oświaty i Zdrowia. Rozpatrzeniem skargi zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

 

Link do opinii Komisji i dyskusji w sprawie skargi pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( przedział czasowy 0h04min15sek – 

0h13min53sek) 

 

Radni poddali pod głosowanie wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zwrócenie skargi do 

rozpatrzenia Burmistrzowi Barczewa; 

 

Wniosek został odrzucony przez Radnych. Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

W związku z odrzuceniem wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodnicząca Rady wznowiła 

dyskusję w temacie skargi; 

 

Dalszy ciąg dyskusji pod linkiem: { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( 

przedział czasowy 0h16min55sek – 0h25min50sek) 

 

Radny Piotr Groszkowski poprosił o wyrażenie zgody na opuszczenia Sali przed głosowaniem nad uchwałą 

w sprawie skargii opuścił obrady sesji na czas głosowania; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXX(275)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Na obrady sesji powrócił Radny Piotr Groszkowski; 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem  w 

materiałach na sesji się z nim zapoznali. 

 

Rozpatrzeniem petycji  zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodniczący Komisji 

przedstawiła opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektów uchwał w pkt.6 i 7 porządku obrad; 

 

https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE
https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE


 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXX(276)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

     w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Stowarzyszenie „Ocean“ w dniu 17 grudnia 2020 

roku; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że opinia ws. petycji została już przedstawił w poprzednim pkt. porządku 

obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXX(277)2021 z dnia 25 luteggo 2021 roku 

  w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Klub Konfederacja Barczewo w dniu 30 grudnia 2020 

roku; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXX(278)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddziału Terenowego w Olsztynie 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że swoją opinię w projekcie uchwały wydała Komisja 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych, która obradowała w formie zdalnej. Opinia Komisji jest pozytywna; 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w temacie projektu uchwały – treść dyskusji dostępna pod linkiem { 

HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( przedział czasowy 0h34min00sek – 

0h36min00sek) 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXX(279)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i 

przedszkoli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinasowania opłat za kształcenie nauczycieli w 

budżecie Gminy Barczewo w 2021 roku; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE


 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(280)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Barczewo na 2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Radni Piotr Groszkowski i Bartosz Pontus podsumowując posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska wyrazili uznania dla Pana Prezesa ZWIK Jacka Kasprzak życząc spełniania przedstawionego 

planu; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(281)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z o.o.  w Barczewie 

na lata 2021-2027 na terenie Gminy Barczewo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(282)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(283)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Łęgajny w latach 2021-2025“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 14 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 



materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(284)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie udzielenia pomocy Województwu Warmińsko-Mazurskiemu; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Radny Grzegorz Matłoka podziękował w imieniu mieszkańców Ruszajn, Radnym  za podjęcie uchwały, a 

Panu  Burmistrzowi i Pani Skarbnik za zabezpieczenie środków w budżecie; 

 

Do punktu 15 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję – treść dyskusji pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( przedział czasowy 0h48min17sek – 

0h51min48sek) 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXX(285)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

        w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza Barczewa; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16  

 

Wyjaśnienia do projektów uchwał z punktu 16 i 17 przedstawił Pan Burmistrz – Andrzej Maciejewski 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 16 i 17; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXX(286)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2021-2031; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 17 

 

Wyjaśnienia przedstawione zostały przy punkcie 16 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXX(287)2021 z dnia 25 lutego 2021 roku 

                                     w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu;  

 

Przerwa w obradach; 

 

Do punktu 18 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE


Sprawozdanie z okresu pomiędzy sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa; 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania Pana Burmistrza i otrzymali na nie odpowiedzi . Link do treści 

zadanych pytań i odpowiedzi { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( 

przedział czasowy 1h43min12sek – 1h47min52sek) 

 

Do punktu 19 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że wpłynął wniosek Radnego Andrzeja Turek. W okresie między sesyjnym 

odpowiedzi na swoje interpelacje otrzymała Radna Krystyna Mańkowska; 

 

Do punktu 20 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali raport w materiałach na sesję i się z nim zapoznali; 

 

Wyjaśnienia do raportu przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 21 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali materiały do punktu na sesję i się z nimi zapoznali; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poprosiła aby dołączyć wszelkie sprawozdania i raporty jakie 

zostały przedstawione na dzisiejszej sesji do protokołu  z obrad sesji; 

 

Do punktu 22 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali materiały do punktu obrad na sesję i się z nimi 

zapoznali; 

 

Wpłynęły dwie analizy: Straży Miejskiej w Barczewie oraz Komisariatu Policji w Barczewie; 

 

Obrady Rady opuścił Radny Bartosz Pontus, 

 

Radni rozpoczęli dyskusję w temacie analizy przedstawionej przez Komendanta Komisariatu Policji w 

Barczewie. Link do dyskusji - { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( 

przedział czasowy 1h51min50sek – 2h21min18sek) 

 

Obrady Rady opuścił Radny Adam Dowgiałło i Radny Krzysztof Dowgiałło; 

 

Pan Piotr Mostek – komendant gminny Ochotniczej Straży Pożarnej w Barczewie przedstawił analizę 

bezpieczeństwa OSP za 2020 rok. Analiza oraz zadane do niej przez Radnych pytania dostępna pod linkiem 

{ HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( przedział czasowy 2h21min36sek 

– 2h41min12sek) 

 

Do punktu 23 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa zabierając głos w sprawach różnych poruszył temat 

przyjętego nowego cennika za odpady w Zakładzie Gospodarowania Odpadami Komunalnymi w Olsztynie 

oraz kwestię odpadów w Gminie Barczewo, zmniejszonej kwoty sprzedaży biletów komunikacji publicznej 

w czasie pandemii oraz termomodernizacji źródeł ciepła i ewentulnego dofinansowania z budżetu Gminy 

Barczewo na ten cel; 

 

Pani Radna Halina Bronka poparła propozycję Pana Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego w sprawie 

ewentualnego dofinansowania do wymiany ogrzewania. 

 

Pan Burmistrz przedstawił na jakiej zasadzie miałaby wyglądać pomoc dla mieszkańców odnośnie wymiany 

źródeł ogrzewania – wyjaśnienia pod linkiem { HYPERLINK 

https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE
https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE
https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE


"https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE" } ( przedział czasowy 2h50min56sek – 

2h53min12sek); 

 

Pani Maria Sidor wspomniała, że na ostanim spotkaniu Radnych poruszyła temat współpracy z Radnymi 

Powiatowymi. Pani Radna poprosiła aby zapraszać wszystkich Radnych Powiatowych na każde obrady sesji 

Rady Miejskiej. Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni Powiatowi są zapraszani na sesję. 

 

Pan Radny Piotr Groszkowski podzielił wizję Pana Burmistrza w sprawie dofinansowań do wymiany źródeł 

ogrzewania; 

 

Do punktu 24 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XXX/2021 sesji Rady Miejskiej. 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

https://www.youtube.com/watch?v=xrUu5gmCFPE

